
PROTOKÓŁ NR 11-09/2007

z posiedzenia  Komisji Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się dniu  25 września 2007 r. o godz. 14:00  w sali 007 Nowego 

Ratusza w Gdańsku.

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na stan 6 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6, czyli było quorum 

do podejmowania prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczyła  radna  Agnieszka  Pomaska  –  przewodnicząca 

Komisji Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska, która po powitaniu 

radnych i zaproszonych gości zaproponowała następujący porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał,  które  wpłynęły  do  komisji   po 

sporządzeniu porządku posiedzenia. 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Z uwagi  na  fakt,  iż  do komisji  nie  wpłynął  do zaopiniowania  żaden projekt 

uchwały Rady Miasta Gdańska – przewodnicząca zaproponowała zdjęcie punktu 

1 posiedzenia i przystąpienie od razu do punktu 2.

Porządek przegłosowano 6 głosami za.



PUNKT – 1
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

• Przewodnicząca  Agnieszka  Pomaska  wyszła  z  propozycją 

zagospodarowania  parku  Niemena  oraz  zaproponowała,  aby  jednym  z 

elementów promocyjnych miasta Gdańska były ekologiczne torby z logo 

Gdańska.

USTALENIA KOMISJI

• Dotyczy: propozycji zagospodarowania Parku Niemena

Komisja Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska zwraca 

się do Pana Prezydenta z wnioskiem, aby zagospodarować Park Niemena 

oraz teren przed Nowym Ratuszem (rekreacja, usługi gastronomiczne).

Powyższe zostało przyjęte pozytywnie, jednogłośnie – 5  głosami za.

Treść Wniosku Nr 11-09/48/47/2007 stanowi załącznik do protokołu.

• Dotyczy: wprowadzenia do materiałów promocyjnych Gdańska 

siatek ekologicznych

Komisja Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska zwraca 

się  do  Pana  Prezydenta  z  wnioskiem,  aby  jednym  z  elementów 

promocyjnych  miasta  były  siatki  ekologiczne  (np.  papierowe  lub 

materiałowe), a tym samym rezygnacja z plastikowych siatek reklamowych. 
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Powyższe   zostało   przyjęte   pozytywnie  –   3    głosami  za,   przy  2  

wstrzymujących się. 

Treść Wniosku Nr 11-09/49/48/2007 stanowi załącznik do protokołu.

• Wiceprzewodniczący  Arkadiusz  Żukowski  poinformował  komisję  o 

zamiarach  Urzędu  Marszałkowskiego  –  utworzenia  mapy  wirtualnej  z 

atrakcjami turystycznymi gmin.

Przewodnicząca Agnieszka Pomaska zaproponowała, że komisja zajmie 

się sprawą po otrzymaniu oficjalnej informacji od  pomysłodawców.

Członkowie  komisji  wyrazili  aprobatę  na  zajęcie  się  sprawą  po 

otrzymaniu konkretnych propozycji ze strony Urzędu Marszałkowskiego.

• Przewodnicząca  Agnieszka  Pomaska  poinformowała,  jaka 

korespondencja wpłynęła do komisji, odpowiedzi na wnioski komisji 

w sprawie:

-   wydawania  biuletynu  Herold  –  komisja  wróci  do  sprawy  na 

październikowym posiedzeniu komisji

- Państwa Buczyńskich, otwarcie skansenu na Wyspie Sobieszewskiej – 

aa.

- znaków ostrzegawczych w miejscach niebezpiecznych kąpieli – aa.

-  pisma  prezydenta  do  Żegluga  S.A.   w  sprawie  zmiany  miejsca 

cumowania katamaranów – aa.

- integracji rozkładów jazdy ZKM z pociągami SKM – aa.

- strony internetowej Gdańska – dział prawo lokalne- komisja wróci do 

sprawy na październikowym posiedzeniu komisji
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- strony internetowej Gdańska – hot-spoty - komisja wróci do sprawy na 

październikowym posiedzeniu komisji

- strony internetowej Gdańska – nowy layout strony - komisja wróci do 

sprawy na październikowym posiedzeniu komisji

- informacji obcojęzycznej w środkach komunikacji miejskiej – komisja 

zajmie się sprawą w terminie późniejszym

Miejsc parkingowych dla autobusów turystycznych – aa.

Przewodnicząca poinformowała również, iż komisja otrzymała sprawozdanie 

z  działalności kąpielisk w sezonie letnim 2007 – sprawozdanie znajduje się do 

wglądu w sekretariacie komisji.

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  wniesionych  i  wolnych  wniosków, 

przewodnicząca podziękowała za przybycie i zaprosiła na następne posiedzenie 

komisji.
        

  Przewodnicząca

         Komisji Turystyki i Promocji Miasta

                                         Rady Miasta Gdańska

           Agnieszka Pomaska

Protokołowała

A. Żuk
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